
Protokół Nr 53/2022 

z połączonego posiedzenia Komisji Oświaty, Rolnictwa i Ładu Publicznego, 
 Komisji Rozwoju Społeczno – Gospodarczego, Finansów i Uchwał, Komisji Rewizyjnej 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Czerniewice 
odbytego w dniu 28 kwietnia 2022 r. w miejscu spotkań i rekreacji w Czerniewicach 

 

Komisja Oświaty, Rolnictwa i Ładu Publicznego:   

1. Jarosław Kacprzak – Przewodniczący 

2. Mirosław Jankowski - Zastępca Przewodniczącego  

3. Grzegorz Goleń - Członek 

4. Aleksandra Kępa – Członek 

5. Wiesława Koczywąs – Członek 

6. Paulina Kościecha – Członek 

7. Marek Michalak – Członek 

8. Grzegorz Pietrzak – Członek 

9. Paweł Wiśnik - Członek  

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Andrzej Bednarek – Wójt Gminy 

2.. Marzena Pawelec – Skarbnik Gminy 

3. Jarosław Kępa – Przewodniczący Rady Gminy 

 

oraz członkowie: 

- Komisji Rozwoju Społeczno- Gospodarczego, Finansów i Uchwał 

- Komisji Rewizyjnej 

- Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

wg list obecności stanowiących załączniki do protokołów poszczególnych komisji 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Omówienie projektów uchwał przygotowanych na XLIX sesję Rady Gminy 

Czerniewice. 

5. Rozpatrzenie propozycji zmian regulaminu wynagrodzenia nauczycieli. 

6. Wypracowanie stanowiska w sprawie wprowadzenia opłaty adiacenckiej i jej 

wysokości. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

 
Punkt – 1. 
Przewodniczący Komisji Jarosław Kacprzak otworzył posiedzenie, powitał zaproszonych oraz 

przybyłych członków komisji i na podstawie listy obecności stwierdził quorum. 

 

Punkt – 2. 
Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek posiedzenia i zapytał członków Komisji, czy mają 

w tej sprawie uwagi. Członkowie Komisji żadnych uwag do porządku posiedzenia nie zgłosili. 

 

Punkt – 3. 



 W związku z tym, że protokół z poprzedniego posiedzenia był wyłożony do wglądu jak też była 

możliwość wcześniejszego zapoznania się z nim u pracownika obsługującego Komisję 

Przewodniczący zapytał członków Komisji czy mają uwagi do jego treści. 

 

Członkowie Komisji żadnych uwag do protokołu nie zgłosili i w głosowaniu 9 głosami „za” 

przy braku głosów „przeciwnych” i głosów „ wstrzymujących się” protokół w przedstawionej wersji 

przyjęli. 

 

 

Punkt – 4. 
Projekt uchwały w  sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu Tomaszowskiego z 

przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadania inwestycyjnego pod nazwą ,,Budowa kanalizacji 

deszczowej w ciągu DP 4304E ul. Mazowiecka i w ciągu  DP 4305E ul. Południowa w Czerniewicach 

przedstawił Wójt. 

Opowiedział o planowanym wykonaniu kanalizacji deszczowej która byłaby dołączona do obecnej , 

która jest na terenie obok  szkoły. Dzięki takiej kanalizacji nie byłoby problemu z wylewającą się 

deszczówką. 

Powiedział o doprowadzeniu kanalizacji od strony Urzędu Gminy do ulicy Mazowieckiej, 

Południowej jak również wokół parkanu starego kościoła w celu uniknięcia zalewania tych terenów.   

Radny Grzegorz Goleń zapytał o kwotę inwestycji? 

Wójt odpowiedział, że w tej chwili realizowany będzie projekt i jest to kwota czterdziestu jeden 

tysięcy złotych . 

 

Projekt uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym 

na terytorium tego państwa przedstawiła Sekretarz Katarzyna Krakowiak. 

 

Do projektu odniosła się Sekretarz mówiąc, że podjęcie tej uchwały umożliwi wydatkowanie środków 

dla uchodźców zamieszkujących na terenie naszej gminy. 

Pytań i uwag nie było. 

 

Projekt uchwały sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Łodzi na realizację zadania pod nazwą ,,Modernizacja i rozbudowa 

oczyszczalni ścieków w miejscowości Zagóry” przedstawiła Skarbnik Marzena Pawelec. 

Radna Wiesława Koczywąs zapytała o oprocentowanie tego kredytu? 

Skarbnik odpowiedziała że jest to niska stopa procentowa  wynosząca  1,5%. W umowie będzie 

również zapis o stałej stopie procentowej. 

Wójt odniósł się do projektu mówiąc, że najlepiej nie brać pożyczek, ale nie mamy wyjścia . Chcemy 

jak najszybciej podjąć się tej inwestycji ze względu na galopujące ceny materiałów i usług. 

Przewodniczący Rady Gminy Jarosław Kępa zapytał , czy mamy już wybraną firmę, która podejmie 

się realizacji rozbudowy oczyszczalni ścieków? 

Wójt odpowiedział, że mamy już sprawdzone firmy z którymi współpracujemy i to one będą 

wykonawcami inwestycji. 

Projekty uchwał o zmianie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerniewice na lata 2022-2038, 

w sprawie zmian budżetu Gminy Czerniewice na rok 2022 przedstawiła Skarbnik Marzena Pawelec. 

 

Wójt odniósł się do remontów dróg od OSP w Chociwiu w stronę lasu w kierunku Łuby. Powiedział, 

że było spotkanie z nadleśnictwem ze Skierniewic i chcemy wystąpić do nadleśnictwa o środki 

finansowe na remonty tych dróg. Będziemy składać również wnioski do Urzędu  Marszałkowskiego  o 

środki w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich , lecz muszą być tu spełnione określone 

warunki za które przyznawane są punkty. 

Jest tutaj szansa na pozyskanie dofinansowania i jeśli wszystko zakończy się pomyślnie w przyszłym 

roku można byłoby realizować naprawę dróg. 

Wójt powiedział również o doposażeniu garaży na terenie miejsca spotkań i rekreacji w inwentor, 

który umożliwi czerpanie energii z paneli fotowoltaicznych i oświetlenie tego terenu . 



Przedstawił również plan doposażenia placu zabaw na terenie parku Czerniewice w dodatkowy 

element, który uatrakcyjni zabawę. 

 Wójt powiedział również o dużej rotacji Uchodźców z Ukrainy i zatrudnieniu kilku osób do prac 

porządkowych. Na chwilę obecna dzieci uczęszczają do szkoły i wszystko funkcjonuje dobrze. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia tego 

handlu przedstawiła Sekretarz Katarzyna Krakowiak. 

 Zaproponowała przeznaczyć na ten cel teren parkingu w miejscu spotkań i rekreacji w Czerniewicach. 

Wójt odniósł się do projektu mówiąc, że na obecną chwilę jest to najlepsze miejsce na rynek. 

Radni proponowali teren parkingu przy kościele. 

Sekretarz odpowiedziała, że nie ma tam zaplecza sanitarnego w związku z czym nie jest to dobra 

lokalizacja. 

Punkt – 5. 

Do punktu zmiany regulaminu wynagrodzenia nauczycieli wprowadziła Sekretarz Katarzyna 

Krakowiak. 

Powiedziała, że wpłynął wniosek ZNP o dodatek motywacyjny dla nauczycieli za okres wakacyjny. 

Radny Grzegorz Goleń zapytał przez ile miesięcy nauczyciele w naszych szkołach korzystają z tego 

dodatku i ile gmin ma dwunastomiesięczny dodatek? 

Sekretarz odpowiedziała, że w naszej gminie dodatek ten jest przyznawany na okres dziesięciu 

miesięcy. Tylko cztery gminy mają dwunastomiesięczny dodatek. 

Radni zgodnie opowiedzieli się za pozostaniu przy obecnej liczbie miesięcy objętych dodatkiem 

motywacyjnym. 

Kolejną omawianą kwestią była wypłata wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe przypadające w 

dniach w których nauczyciel nie mógł ich realizować w związku z wyjazdem na wycieczki, zawody 

lub inne imprezy. 

Radni również w tej kwestii opowiedzieli się za pozostawieniem regulaminu w obowiązującej wersji. 

 

Punkt – 6. 

Do punktu wypracowanie stanowiska w sprawie wprowadzenia opłaty adiacenckiej i jej wysokości 

wprowadziła Agnieszka Lechowska. 

Wójt odniósł się do projektu mówiąc, że jest to procentowa opłata od wzrostu wartości działki i 

kształtuje się od 10% do 30%. 

Radna Wiesława Koczywąs zapytała o jakiej kwocie mówimy odnośnie naszej gminy? 

Wójt odpowiedział, że u nas planujemy przyjąć 10% od wzrostu wartości. Wartość działki szacuje 

rzeczoznawca i to właśnie część tej kwoty przeznaczona zostanie na pokrycie tej usługi wyceny 

działki. 

Skarbnik Marzena Pawelec zgłosiła, że sama uchwała byłaby dopełnieniem zaleceń pokontrolnych. 

Radna Wiesława Koczywąs zapytała, czy inne gminy mają takie uchwały? 

Agnieszka Lechowska odpowiedziała, że większość gmin ma taką uchwałę. 

 
Punkt – 7. 
W punkcie zapytania i wolne wnioski Prezes CMC Bartłomiej Matysiak przedstawił informację o 

Centrum. Powiedział o niskim zainteresowaniu szczepieniami i brakiem badań USG. 

Następnie dyskutowano na temat pracy lekarzy , pielęgniarek i ośrodka. 

 

Z uwagi na to, że porządek posiedzenia został wyczerpany Przewodniczący podziękował zebranym za 

przybycie oraz udział w posiedzeniu i je zamknął. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała                                          Przewodniczący Komisj 

Emilia Kwapiś                                                       Jarosław Kacprzak 



 


